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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-12-04 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

T I L L F Ö R O R D N A D  O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  

S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  S O F I A  G U N N A R S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F N O L L K  2 0 0 9 :  H A R A L D  F R E I J  

O R D F Ö R A N D E  S N F :  H Å K A N  C A R L S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C  J O N N Y  K A R L S S O N  

V I C E  O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  L U N D E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har inte gjort något speciellt i veckan och förra veckan gjorde de ärtsoppa och lagade mat till 

sektionsmötet. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP håller på att laga mat till julbordet som är i kväll. Under veckan har de också haft en låssmed 

som har fixat låset till skrubben. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har inte gjort något speciellt. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har fått mycket klagomål om dataspel, se punkt 9. 

Håkan har varit med Cederwall i Frankrike och besökt skolor. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har inte gjort något speciellt. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har inte gjort så mycket men de håller på att planera inför våren. De ska ha möte med 

Academic Work om föreläsningsserie i vår. Efter jul ska de börja jaga företag till nästa års F-

expo.  

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Erik meddelade att han måste få in allas bokföringar och nu är det bara bokföringarna från 

FARM och Foc han väntar på. 

Kärnstyret har varit och pratat med Lars Brink, sektionens inspektor. Det vi undrade var om det 

var möjligt att vara fyra personer i kärnstyret och han tyckte att det gick bra om vi kände att vi 

klarade av arbetet på fyra personer. 

§ 9 DATASPEL 
Både SNF och styret har fått in klagomål på att det spelas för mycket datorspel i datasalarna. Vi 

ska därför gå ut i klasserna och informera att man inte ska spela mellan kl 8-17. Niklas ska också 

undersöka möjligheten att stänga av spelandet vilket kan bli aktuellt om inte våra nuvarande 

åtgärder hjälper. 

§ 10 FYLLNADSVAL -  SNF 
Peter Olofsson sökte posten som sekreterare i SNF. Till sektionsmötet var Peter nominerad som 

sekreterare av valberedningen men fanns inte på plats vid invalet. Styret fick chans att ställa 

frågor och därefter blev Peter invald. 

Beslut: Att välja Peter Olofsson som sekreterare i SNF. 

Joel Nilsson sökte posten som TM-representant i SNF. Denna post blev ledig då den förre TM-

representanten valdes till vice ordförande på sektionsmötet. Styret fick chans att ställa frågor 

innan Joel blev invald. 

Beslut: Att välja Joel Nilsson som TM-representant i SNF. 

 Jonas Einarsson har suttit som ledamot i SNF sedan sommaren och vill fortsätta vara med i 

SNF. Jonas sökte posten som ledamot i SNF och blev invald. 

Beslut: Att välja Jonas Einarsson som ledamot i SNF. 

§ 11 UTRYMNINGSÖVNING  
Förra fredagen var det utrymningsövning då brandlarmet gick. Det gick relativt bra och Karin 

ska utvärdera det hela.  

Vill vi att det på hemsidan ska finnas information om vad man ska göra om något oförutsett 

händer. Erik skickar ett mail till Spidera och ber dem fixa att ”Om något oförutsett händer” 

läggs till i huvudmenyn. 
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§ 12 PROGRAMRÅD  
Karin har varit på programråd. Där berättade hon att Mats har avgått. De fick också information 

om en ny valbar kurs. Dessutom pratade de om presentationstekniken som Peter Apell håller 

på att se över. Tanken är att det ska finnas inslag av presentationstekniken i andra kurser under 

alla tre åren. 

§ 13 NU 
Liv har varit på NU-möte. Där berättades att kåren inte är nöjd arbetsgången med 

disciplinärenden och att man ska se över detta.  

Liv berättade också att man på E har en dag då man går igenom deras policydokument och 

diskuterar frågor kring detta. Vi tycker att detta låter som en bra ide som vi skulle kunna ha i 

samband med jämständighetsutbildningen.  

§ 14 SEKTIONENS DAG  
Johan Bergström, nuvarande BalNgt, har meddelat att han vill hjälpa till och arrangera 

sektionens dag.  

Niklas bokar sal till idrottsaktivitet och fortsätter att leta lokal till middagen. Roine bokar Focus 

som vi har som reserv om vi inte får tag i en annan lokal. 

§ 15 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 11 december. 

§ 16 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Tillförordnad ordförande Sekreterare 

 


